

Advent Reading – Charity Event

25 November 2017 / 1.30 – 5.00pm

at Swiss School in Singapore

The Advent-Reading will take place as follows:

@2 pm: German / CH-German

@3 pm: English / French



Several „hands-on-activities“ for kids and siblings are available on a first come, first serve base: *(a guardian needs to assist the child)*

→ Please note that each activity costs **S\$4** (all proceeds go to charity)

The following vendors will be selling amazing things, so maybe you'll find already some Xmas gifts for your loved ones.

Aileen Aschwanden, German Books, Koppart, Simply Eclectic and **ZEBRAJojo**.

From **Nadja Oesch**, you can get "X-mas feeling" for your house - she sells self-made fresh X-mas-wreaths

Enjoy delicious sweet or savoury baking goods together with a cup of tea or coffee, or bite into a juicy Bratwurst from the BBQ - **all proceeds go to charity!**

Das Advent-Reading findet wie folgt statt:

@2 pm: Deutsch / Schwyzerdütsch

@3 pm: Englisch / Französisch



Verschiedene Aktivitäten für Kinder und Geschwister werden auf „first come, first serve“- Basis angeboten: *(mit Begleitperson zur Mithilfe)*

→ Jede Aktivität kostet **S\$4** (Erlös zu Gunsten der Charity)

Folgende Verkäufer bieten wunderschöne Dinge zum Verkauf an. Vielleicht finden Sie ja bereits ein Weihnachtsgeschenk, für Ihre Lieben.

Aileen Aschwanden, German Books, Koppart, Simply Eclectic und **ZEBRAJojo**.

Die frischen Adventskränze von **Nadja Oesch** bringen ausserdem Weihnachtsgefühle in jedes Wohnzimmer.

Geniessen Sie süsse oder salzige Backwaren zusammen mit einer Tasse Tee oder Kaffee, oder beissen Sie in eine herzhafte Bratwurst vom Grill – **der Erlös ist zu Gunsten der Charity!**

SSis Parentsforum

Elternmitwirkung / Eltern mit Wirkung

SSis Library

Team

